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Protokół nr 12/2025 

z XII posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

z dnia 12 maja 2025r. 

Miejsce posiedzenia:  

Sala Koncertowa im. K. Klenczona w Wieliszewie, ul. K.K. Baczyńskiego 1, Wieliszew. 

Obrady rozpoczęto 12 maja 2025 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 9:22. 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Artur Miętek przywitał zebranych i otworzył 

posiedzenie. Następnie poprosił członków komisji o potwierdzenie kworum. Obecność 

potwierdziło 7 członków komisji: 

Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur Sierawski, Dorota Trzaskoma, Radna Anna 

Buczek, Radny Maciej Glandzberg. 

Lista obecności Radnych oraz Lista obecności Gości stanowią załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie niżej wymieniony porządek 

obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur 

Sierawski, Dorota Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
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Przewodniczący Komisji Artur Miętek poinformował, że protokół został udostępniony radnym 

poprzez platformę e-Sesja. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur 

Sierawski, Dorota Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad. 4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Dyrektor CUW Jerzy Iwański przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Pyta ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyrażenie pozytywnej opinii dla projektu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Anna Buczek, Maciej Glandzberg, Jacek Kuciński, Artur Miętek, Dorota Sarna, Artur 

Sierawski, Dorota Trzaskoma. 

PRZECIW (0). 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0). 

BRAK GŁOSU (0). 

NIEOBECNI (0). 

Ad.4. Sprawy różne. 

Radny Artur Sierawski zapytał Dyrektora CUW o dalsze przeznaczenie budynku, w którym 

dotychczas funkcjonowało prywatne przedszkole w Krubinie. Z informacji które posiada 

wynajmujący kończy swoją działalność i będzie rezygnował z wynajmu tego budynku. Radny 

zaproponował, aby przeznaczyć ten budynek na rzecz usług dla mieszkańców, np. filię przedszkola, 

żłobek gminny, może filię ośrodka zdrowia, może gabinet stomatologiczny. Dyrektor CUW 

stwierdził, że nie posiada wiedzy na temat dalszego przeznaczenia tego budynku. Następnie 

poinformował o stanie kadrowym CUW i problemie z brakiem nauczycieli opiekunów na 
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zaplanowane kolonie. Przewodniczący Komisji Artur Miętek poinformował o planowanym 

terminie i proponowanym porządku obrad kolejnego posiedzenia komisji i poprosił o zgłoszenia 

radnych dotyczące konieczności przeglądu obiektów kulturalnych i oświatowych. 

Ad.5. Zakończenie posiedzenia nastąpiło o godz. 9:22. 

Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Artur Miętek 

  

Przygotowała: Małgorzata Więckiewicz 


